
Zn: or.Ool2.1'.2o2o Protokół Nr L/2o2o
z posiedzenia Komisji Rewlzyjnei

odbytego w dniu 29 stycznia 2020 roku.

Pierwsze w 2ofo roku posiedzenie Komisjiotworzyt Przewodniczqcy Grzegorz Baran i

na wstępie powitat jej członków.

Stwierdzit on, że na stan 5 członków w posiedzeniu udział bierze, 5 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zatqcznik nr ]. do protokotu.

Następnie Przewodniczqcy Komisji powitat:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Zastępcę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,

- |nspektora ds. zamówień pub|icznych Pawta Pęka|ę,

Lista obecności stanowi zatqcznik nr 2 do niniejszego protokotu.

Przewodniczqcy Kom isj i zapoznał zeb ra nych z proponowa nym porzqd kiem

posiedzenia, który bez uwag zostat przyjęty w następujqcym brzemieniu:

L.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2.Przyjęcie porzqdku posiedzenia Komisji.

3. Przyjęcie protokotu ze wspó|nego posiedzenia Komisji.

4. Sprawozdanie z dziata|ności Komisji za poprzedni rok.

5. Kontro|a dokumentacji z postępowań przetargowych przeprowadzonych w roku ubiegtym.

6. Sprawy roŻne iwo|ne wnioski.

7 .Takonczenie posiedzenia.

Porzqdek posiedzenia stanowi zatqcznik nr 3 do niniejszego protokołu'

Następnie Przewodniczqcy Komisji zwrócit się o zgtaszanie uwag do protokotu ze

wspó|nego posiedzenia wszystkich Komisji Rady Gminy odbytego w dniu 12 grudnia fol9
roku.

odnośnie protokotu gtos zabrata radna Agnieszka Zenka _Zganiacz, która zwrócita

uwagę na zapis dotyczqcy |ikwidacji wiaduktu w Starzechowicach'

Jak stwierdziła wiadukt ten nie jest zbędny, ponieważ korzystajq z niego osoby dojezdżajqce

do swoich gruntów |eśnych ijest to d|a nich najkrótsza droga.

Likwidacja wiaduktu utrudni im dojazd do tych gruntów oraz wydłuży odlegtość i czas

dojazdu.

W tym temacie głos zabrat Wójt Henryk Konieczny, który stwierdzit, że rozumie on

stanowisko radnej jednak Gmina nie ma moż|iwości finansowych, aby wyremontować

wiadukt.

Ponadto jak już radni zosta|i poinformowani podczas wspó|nego posiedzenia Komisji (mimo

zaskarżenia tej decyzji przez Gminę do NSA) Gmina została przez Wojewódzkiego Inspektora

Nadzoru Budow|anego w Kie|cach zobowiqzana do przeprowadzenia kontro|i stanu

technicznego wiaduktu na drodze Olszamowice - Studzieniec.
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Biorqc pod uwagę oba wiadukty to nie u|ega wqtp|iwości, że wiadukt w o|szamowicach jest

bardziej przydatny do prowadzenia ruchu |okaInego stwierdzit Wójt'

Firma specja|istyczna wykonata przeg|qd techniczny tego wiaduktu wraz z ksiqżkq obiektu i z

tego tytutu poniesione zostaty juz wydatki z budzetu Gminy.

Kontynuujqc swojq wypowiedź Wójt stwie rdził, zejest to poczqtek dużych wydatków

zwiqzanych z wiaduktem w olszamowicach.

Agnieszka 7enka-Zganiacz podtrzymujqc swoje stanowisko, co do wiaduktu w

Starzechowicach stwierdzita, że nie powinno się mieszkańcom zabieraćtego, z czego od

wielu |at mog|i korzystać, taka sytuacja wzbudzi wśród mieszkańców niezadowo|enie.

Wójt ponownie stwierdził,Że biorqc pod uwagę zadania zap|anowane do realizacji

2020 roku oraz naktady finansowe z tym zwiqzane nie ma moz|iwości remontu wiaduktu w

Sta rzechowicach.

Kontynuujqc swojq wypowiedŹ Wójt udzie|it dodatkowych wyjaśnień i odpowiedział na

pytania radnych dotyczqce tematu wiaduktów.

Będqc przy głosie poinformował, że w ostatnim czasie wyniknęła pi|na potrzeba

remontu mostów w Starzechowicach i Sępie, ponieważ zagraŻajq bezpieczeństwu

użytkowników drogi, co również wiqże się z dodatkowymi wydatkami z budżetu Gminy'

Do remontów tych mostów zostały już zamówione ptyty ze|betonowe poinformował Wójt.

Następnie Komisja jednogtośnie przyjęła protokół ze wspó|nego posiedzenia Komisji

Rady Gminy, które odbyło się w dniu 12 grudnia 20]-9 roku.

Ad.pkt.4.

W punkcie tym Przewodniczqcy Komisji odczytał sprawozdanie z dziata|ności Komisji

za poprzedni rok, które stanowi załqcznik nr 4 do protokołu.

Do przedstawionego sprawozdania nie zgtoszono zadnych uwag.

Ad.pkt.5.
W ko|ejnym punkcie posiedzenia głos zabrał Paweł Pękala pracownik Urzędu Gminy

prowadzqcy między innymi sprawy z zakresu zamówień pub|icznych.

Poinformowat on, że w 2O].9 roku przeprowadzono 9 postepowań przetargowych zgodnie z

przepisa m i ustawy,, Prawo za mówień pu b licznych,,'

Postępowania prowadzone byty w trybie przetargu nieograniczonego umozIiwiajqc tym

samym ztożenie oferty wszystkim zainteresowanym Wykonawcom.

N astępn ie omówił on szczegótowo poszczegó| ne postępowan ia przeta rgowe.

1. Przebudowa odcinka drogigminnej Zbójno.Kołoniec, szacunkowa wartość zadania to

556 997,oo zt (netto), zIozone zostały 3 oferty. Wybrano ofertę najkorzystniejszq za kwotę

f6g 385,77 zł (netto) Zaktadu Budow|ano-Drogowego ,,DUKT,, Sp. z o.o. Sp. K, Wtoszczowa ul.

Przedborska 84. W dniu 06.06,fotg roku podpisano umowę z tq firmq.

Na rea|izacje tego zadania Gmina otrzymała dotację w ramach Funduszu Dróg

Samorzqdowych w wysokości 50%.

2.Budowa dróg wewnętrznych w Gminie Fałków- przedmiot zamówienia obejmowat

budowę drogiwewnętrznejw miejscowości Poręba, w miejscowości Stanistawów, i między
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miejscowościami Czermno i Stomorgi' Wartość szacunkowa zadania to 436 f4o,44 zł (neto),

zostały z|ozone 2 oferty. Wybrano najkorzystniejszq ofertę za cenę fff 456,3f zł (netto),

ktorqz|ozyta Firma,,KAM|,, z Kurze|owa, w dniu 06.062019 roku podpisanq umowę z tq

firmq.

3. Przebudowa drogi Wewnętrznej Sępskie Niwy. Sęp, złożone zostaty 4 oferty.

Najkorzystniejsza ofertę za kwotę I47 096,51. zt (netto\ złoŻy| Zakład Budow|ano-Drogowy

,,DUKT" Sp. z o.o. Sp. K, Wtoszczowa u|. Przedborska, 84 z którym w dniu 06.06.2019 roku

podpisano umowę'

Zadanie współfinansowane ze środków Lasów Państwowych w wysokości 80%.

4. Przebudowa infrastruktury drogowej na u!. Plac Kościelny, u|. ogrodowej, u!. Zamkowej

i uI. Spacerowej oraz na terenie osiedla mieszkaniowego w Fałkowie, wartość szacunkowa

tego zadania to kwota 5I4 t92,4t zt (netto), zostały ztożone 4 oferty, wybrano

najkorzystniejsz4 ze z|oŻonych za kwotę 535 5fl,f6 zt (netto) tj. powyżej wartości

szacunkowej.

W dniu 1'I.o6,fotg roku na rea|izację tego zadania podpisano umowę zfirmq MAAG s.c.

Maciej Mentek, Tomasz Jamrozik, Blok Dobryszyce ul. Meblowa 6.

Zadanie to realizowane byto w ramach rewitalizacji Fatkowa i w 80% dofinansowane.

5. Przebudowa budynku świetlicy-remizy oSP Fałków wartość szacunkowa zadania to

4L9 92o,35 zł (netto), zostaty ztozone 4 oferty.

Przetarg zostat unieważniony, oferta z najnizszq cenQ przewyzszy|a kwotę, jakq Gmina

zamierzata przeznaczYć na sfinansowanie tego zadania.

Zadanie realizowane w ramach Rewitalizacji Fatkowa (8Oo/o dofinansowania).

Dodatkowych wyjaśnień dotyczqcych tego postępowania przetargowego udzieIił Wójt

Gminy Henryk Konieczny.

Poinformował on, że w wyniku przeprowadzonych odkrywek fundamentu tego budynku

okazato się, że brak jest izo|acji ścian fundamentu.

Jak wynika z przeprowadzonych ekspertyz koszt remontu istniejqcego budynku

przewyższytby wartość budowy nowego budynku.

5. Modernizacja dróg lokalnych i rolniczych w Gminie Fałków- wartość szacunkowa

zamówienia wynosi Lst 34o,43 zt (netto), przedmiot zamówienia obejmowat wykonanie

remontu dróg IokaInych ii roIniczych: Czermno.Smyków, w miejscowości Starzechowice,

SuIborowice, Poręba, doga Czermno-Zuzowy, w miejscowości Dobry Widok oraz droga z

budowq przepustów w miejscowości Budy.

Do przetargu przystqpity 3 firmy, wybrano najkorzystniejszq ofertę firmy Ustugi

Transportowo - Sprzętowe Końskie u|. Górna 1za kwotę 106 460,00 zt (netto)

W dniu 07.o9.2ol9 roku z tym wykonawcq została podpisana umowa.

odnośnie realizacjitego zadania gtos zabrał Wójt, który stwierdzi|, ze w zwiqzku z

tym, że do wykonania niektórych odcinków dróg ( Budy, Starzechowice) zostały zgłoszone

przez radnych z tych miejscowości uwagi wykonawca wykonał ich poprawę'
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7. Przebudowa drogi gminnej Zbójno-Kołoniec oraz drogigminnej Skórnice. P!qskowice.

Wartość szacunkowa zadania 725795,12 zł (netto, do przetargu przystqpiły 3 firmy'

Wybrano najkorzystniejszq z nich za kwotę 396 44o,98 zt (netto), którq złozy|Zak|ad

Budowlano-Drogowy,,DUKT" Sp. z o.o. Sp. K, Wtoszczowa ul. Przedborska 84.

W dniu f3'Io.2oI9 roku podpisano W tym wykonawcq umowę.

Zadanie współfinasowane w ramach Funduszu Dróg Samorzqdowych.

8. odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunaInych od właścicieli

nieruchomości zamieszkaĘch na terenie Gminy Fałków w 2o2o roku- wartość szacunkowa

zamówienia to kwota 387 o81, 44 zł (netto), w postępowaniu wptynęła 1 oferta.

Cena w ofercie przewyższyta kwotę, jaka Gmina zamierzała przeznaczvć na sfinansowanie

zamówienia w zwiqzku z tym przetarg został unieważniony.

9. odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunaInych od właścicieli

nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Fałków w 2o2o roku - wartość szacunkowa

zamówienia to kwota 387 o81, 44 zt (netto), w postępowaniu wptynęła 1oferta za kwotę

5o9 888, 36 zt (netto) od Przedsiębiorstwa Gospodarki Komuna|nej w Końskich Sp. z o.o. u|.

Łazienna 8.

W dniu Ll.OL.zOfOr. z PGK zostata podpisana umowa na realizacje tego zadania.

Będqc przy glosie Pawet Pękala udzielit dodatkowych wyjaśnień i odpowiedział na

pytania w zakresie przeprowadzonych postępowań przetargowych w 2019 roku.

Ad.pkt.5.
W ko|ejnym punkcie posiedzenia gtos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny i omówit

projekty uchwat na najb|izszq sesję Rady Gminy.

W sprawie okreś|enia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Fatków na rok szko|ny

f0r9/f020.
Jak poinformowata zgodnie z obowiqzujqcymi przepisami gmina ma obowiqzek zapewnienia

dzieciom z niepetnosprawnościami bezptatnego transportu i opieki do pIacówek

oświatowych'

Projekt uchwały dotyczy zwrotu kosztów przejazdu ucznia niepełnosprawnego i jego

opiekuna do przedszko|a, oddziału przedszko|nego w szko|e podstawowej lub do ośrodka

u możliwiajacego rea Iizację obowiqzku p rzedszkoInego Iu b szkoI nego.

Pomiędzy Wójtem Gminy a rodzicem Iub opiekunem takiego dziecka, jeże|i zapewniajq oni

dowożenie dziecka zawierana jest stosowana umowa.

Jednym z czynników zwrotu kosztu dowozu dziecka okreś|onym W stosowanym wzorze do

umowy jest średnia cena pa|iwa w Gminie Fałków okreś|ana przez Radę Gminy na każdy rok

szkolny,

Jak da|ej poinformowat Wójt na terenie Gminy Fałków jest jedna stacja paIiw.

Na rok szko|ny zolrg/fofo do wy|iczenia średniej ceny jednostki pa|iwa w Gminie Fatków w

dniu f7 stycznia 2020 roku ( data opracowania projektu uchwaty) przyjęto ceny z tej stacji

pa|iw: o|eju napędowego/ benzyny i autogazu.
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Będqc przy gtosie Wójt omówit projekt ko|ejnej uchwaty i poinformowat, że

Zgodnie z Wprowadzonymi przepisami W ustawie o samorzqdzie gminnym $rupa

mieszkańców posiadajqcych czynne prawo wyborcze do danej rady gminy będzie mogła

zloiyć projekt uchwaty w określonej tematyce.

Tematy okreś|one w tych projektach nie mogq na|eżeć do kompetencji innych organów

między innymi Wójta Gminy.

Ustawa o samorzadzie gminnym okreś|a |iczebność grupy mieszkańcóW Występujqcych z

obywatelskq in icjatywq uchwatodaWczq'

Projekt takiej uchwaty będzie musiat stać się przedmiotem obrad rady gminy na najb|iższej

sesji po złożeniu projektu, a|e nie później niż po upływie 3 miesięcy od dnia jego złożenia.

Przepisy ustawy o samorzqdzie gminnym natożyły ma Radę Gminy między innymi obowiqzek

okreś|enia W drodze uchwaty zasad wnoszenia inicjatyw obywateIskich, tworzenia

komitetów inicjatyw uchwatodawczych a także formaInych wymogów, jakim musza

od powiadać skład ane projekty poi nformowat Wójt.

Wójt Gminy poinformowat, że na najb|iższq sesję Rady Gminy przygotowywany jest

projekt uchwały w sprawie zwo|nień w podatku od nieruchomości.

Dotyczy to zwo|nienia podatników obrębów geodezyjnych Budy, Smyków i Stanisławów, w

których przeprowadzona zostata modernizacja ewidencji gruntów i budynków.

W wyniku tej modernizacji doszto do sytuacji, ze część gruntów przypisanych w wymiarze

podatku, jako ro|ne znajduje się pod drogami.

Następnie gtos zabrat Wójt Gminy, który poruszył sprawę nieprawidtowości, jakie

występujq na terenie Gminy w zwiqzku z prowadzonymi pracami w zakresie świattowodów.

Jak wynika z uzyskanych informacji projektem tym nie zostaty objęte cate miejscowości ty|ko

ich część dodat Wójt.

W zwiqzku z tym zwrócit się on o przekazywanie do Urzędu Gminy zaobserwowanych w

terenie nieprawidtowości w tym zakresie.

Ten projekt rea|izowany jest przez Urzqd Marszatkowski w Kie|cach i pismo dotyczqce

zgłoszonych niep rawidtowości zostan ie ta m wystosowane stwierdzit Wójt.
. Będqc przy gtosie Wójt poinformowat o zap|anowanej na dzień 1 |utego 2020 roku

uroczystości 50 lecia pozycia małżeńskiego 25 par matżeńskich z terenu Gminy.

Uroczystoś c rozpocznie się Mszq Świętq o godzinie 10.30 w Koście|e ParafiaInym w Fałkowie.

Da|sza część uroczystości (wręczenie odznaczeń, poczęstunek) odbędzie się w Zajeździe

,,P odzamcze" w Fatkowie.

o godzinie 14.oo zap|anowany został koncert 3 tenorów, który zostanie sfinansowany Ze

środków LokaInej Grupy Dziatania w Łopusznie oraz Urzędu Gminy w Fatkowie.

Kontynuujqc swojq wypowiedź Wójt zachęcił do skorzystania z moż|iwości wystuchania tego

koncertu.

W da|szej części tego punktu Wójt poinformował o skardze dotyczqcej braku dziatań

Wójta w sprawie Iikwidacji ,,dzikich wysypisk śmieci,,w miejscowości Czermno.
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Skarga wpłynęta do Wojewódzkiego Inspektoratu ochrony Środowiska w Kielcach od Mar||a-

Med. Centrum Zdrowia i Rehabilitacji Mariola Konieczna Czermno, ul. Osnowa 99 A i Henryk

Konieczny ZakładTworzyw Sztucznych i Wyrobów Róż,nych ,,HEKo,, Czermno u|. osnowa 61'

Zgodnie z wtaściwościq W|oś w Kie|cach skargę przestat do Przewodniczqcego Rady Gminy w

celu jej rozpatrzenia.

Ad.pkt.6.
W zwiqzku z rea|izacjq porzqdku Przewodniczqcy Komisji podziękował wszystkim za

udziat i zamknqt posiedzenie.

Na tym protokót zakończono.

Protokótowata

TNSPE6TOR
n/Ł\-

[reną,I.óu:icka

PRzEwpDNIczĄcY.4. ,-Konrfqr KcwlzyJneJ
Rad.v $ĄyHr'Fałkowie

Graegoru Baran
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